
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

 

Készült: Pétfürdő Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 2024. február 22-én 

16.00 órai kezdettel megtartott nyilvános testületi ülésén 

 

 

Helye: Pétfürdői Közösségi Ház és Könyvtár emeleti tanácsterme 

 

 

Jelen vannak:  Horváth Éva     polgármester 

Miskolczi Ferenc       alpolgármester 

 

Béni Norbert    képviselő 

Dombi Norbert          képviselő  

Molnár Gyula László   képviselő 

Nagy Zsolt          képviselő  

Nagyné Szigeti Mária   képviselő 

    

   Szabóné Czifra Melinda   jegyző  

 

 

Meghívottak:  A Képviselő-testület Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

10/2015.(IV.30.) önkormányzati rendelet 13. § (4) bekezdésében 

foglaltak szerint.  

   

 

Meghívottak közül megjelent:  

Angeli Katalin  Közösségi Ház és Könyvtár igazgatója 

 

(a 2. és 5. napirendi ponthoz)   

 

Nagy Ottó   Pétkomm Kft. ügyvezetője 

Sipos Szilvia    pénzügyi csoportvezető 

   

(mindnyájan a 2. napirendi ponthoz)    

 

 

A jegyzőkönyvet Negyela Beáta vezeti. 

 

 

Horváth Éva polgármester: Tisztelettel köszöntök mindenkit a mai testületi ülésen. 

Megállapítom, hogy 6 fő képviselő és a polgármester, összesen 7 fő jelen van, az ülés 

határozatképes. Napirend előtt senki nem kért szót. Felsorolom a javasolt napirendet (felolvassa 

a meghívóban szereplő napirendi javaslatot). Napirend előtt senki nem kért szót. A napirenddel 

kapcsolatban van-e valakinek észrevétele? Nem volt. 

Aki a nyilvános ülés napirendjét elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a következő napirendet: 
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Napirend:  

 

1.) Rendelet Pétfürdő Nagyközség Önkormányzata 2024 évi költségvetéséről (26/2024.) 

2.) Jelentés a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról (24/2024.) 

3.) Polgármester szóbeli beszámolója az előző ülés óta eltelt eseményekről, az ülésen elhangzott 

bejelentések alapján tett intézkedésekről 

4.) Az Önkormányzat adósságot keletkeztető ügyleteiből eredő fizetési kötelezettségeinek 

megállapítása (23/2024.) 

5.) Beszámoló a Pétfürdői Közösségi Ház és Könyvtár 2023. évi közművelődési szakmai 

tevékenységéről; a Pétfürdői Közösségi Ház és Könyvtár közművelődési szakmai munkaterve 

2024; a Pétfürdői Közösségi Ház és Könyvtár 2023. évi beszámolója és a 2024. évi munkaterve 

(27/2024.) 

6.) Óvodai beíratás időpontjának meghatározása (19/2024.) 

7.) Beszámoló a 2023. évi szociális és gyermekvédelmi ellátásokról (22/2024.) 

 

Tájékoztatók:  

1.) Beszámoló az Észak-Balatoni Térség Regionális Települési Szilárdhulladék kezelési 

Társulás 2023. évi tevékenységéről (20/2024.) 

2.) Pétfürdő Sportszervezeteinek 2024. évi versenynaptára (21/2024.) 

3.) MoLaRi rendszer lakossági tájékoztató-riasztó alrendszerének 2024. évben végrehajtandó 

próbáinak időpontjai (25/2024.) 

 

Vegyes ügyek 

 

 

N a p i r e n d  t á r g y a l á s a : 

 

 

Horváth Éva polgármester: Elsőként az önkormányzat adósságot keletkeztető ügyleteiből 

eredő fizetési kötelezettségeinek megállapítása tárgyú előterjesztést tárgyaljuk. Aki elfogadja, 

kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a napirendi sorrendcserét.  

 

 

1.) Az Önkormányzat adósságot keletkeztető ügyleteiből eredő fizetési kötelezettségeinek 

megállapítása (száma: 23/2024.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 4.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 
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Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

66/2024.(II.22.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az 

államháztartásról szóló 2011. évi CXCV. törvény 29/A. §-ában foglalt 

kötelezettségének eleget téve saját bevételeinek és adósságot keletkeztető 

ügyleteiből eredő fizetési kötelezettségeinek a költségvetési évet követő 

három évre várható összegét e határozat melléklete szerint állapítja meg. 

 

(A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

2.) Rendelet Pétfürdő Nagyközség Önkormányzata 2024 évi költségvetéséről  

(száma: 26/2024.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 1.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás 

mellett elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen szavazattal, 1 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja, hogy a Képviselő-testület az általános tartalékból 20 

millió forintot tegyen át a céltartalékba a Hősök terei hőközpont kiváltásának beruházására.  

A Bizottság 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet 

a fenti módosítással. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett 

elfogadta a javaslatot, hogy a Hősök tere 2. alatt található hőközpont leválasztásához 20 millió 

forint kerüljön céltartalékba az általános tartalék terhére. 

A Bizottság 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet.  

A Bizottság 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett az alábbi véleményt fogalmazza meg: 

A Bizottság a költségvetési rendeletet megalapozottnak ítéli meg. A számításokat 

alátámasztottnak látja. Ez mellett felhívja a figyelmet a takarékos, körültekintő gazdálkodásra. 

 

Horváth Éva polgármester: Kiegészíteni való, kérdés? Nem volt.  

Módosító javaslat volt, hogy a Hősök tere 2. alatt található hőközpont leválasztásához 20 millió 

forint kerüljön céltartalékba az általános tartalék terhére. 
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A Képviselő-testület 4 igen, 2 nem szavazattal és 1 tartózkodás mellett elfogadta a 

Településfejlesztési Bizottság és a Pénzügyi Bizottság azon javaslatát, hogy a Hősök tere 

2. alatt található hőközpont leválasztásához 20 millió forint kerüljön céltartalékba az 

általános tartalék terhére. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki ezzel a módosítással elfogadja a rendelet-tervezetet, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal és 2 tartózkodás mellett megalkotta az alábbi rendeletet: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

1/2024.(II.23.) RENDELETE: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának 2024. évi költségvetéséről 

 

(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

3.) Jelentés a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról  

(száma: 24/2024.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 2.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

67/2024.(II.22.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

1.) Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az alábbi 

képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról szóló jelentést 

megtárgyalta és elfogadta: 
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274/2023.(XI.23.), 295/2023.(XII.14.), 1/2024.(I.11.), 3/2024.(I.11.), 

5/2024.(I.18.), 9/2024.(I.18.), 10/2024.(I.18.), 11/2024.(I.18.), 

12/2024.(I.18.), 17/2024.(I.18.), 19/2024.(I.18.), 22/2024.(II.8.), 

23/2024.(II.8.), 24/2024.(II.8.), 25/2024.(II.8.), 26/2024.(II.8.), 

27/2024.(II.8.), 29/2024.(II.8.), 30/2024.(II.8.), 31/2024.(II.8.), 

32/2024.(II.8.), 33/2024.(II.8.), 34/2024.(II.8.), 35/2024.(II.8.), 

36/2024.(II.8.), 37/2024.(II.8.), 38/2024.(II.8.), 39/2024.(II.8.), 

41/2024.(II.8.), 42/2024.(II.8.), 43/2024.(II.8.), 44/2024.(II.8.), 

45/2024.(II.8.), 46/2024.(II.8.), 47/2024.(II.8.), 49/2024.(II.8.), 

50/2024.(II.8.), 51/2024.(II.8.), 52/2024.(II.8.), 53/2024.(II.8.), 

54/2024.(II.8.), 55/2024.(II.8.), 56/2024.(II.8.), 57/2024.(II.8.), 

58/2024.(II.8.), 59/2024.(II.8.), 60/2024.(II.8.), 61/2024.(II.8.),     

62/2024.(II.8.),       63/2024.(II.8.),       64/2024.(II.8.),       65/2024.(II.8.). 

 

 

4.) Polgármester szóbeli beszámolója az előző ülés óta eltelt eseményekről, az ülésen 

elhangzott bejelentések alapján tett intézkedésekről 

(eredetileg 3.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Nem sok minden történt, mert költségvetéseztünk.  

Beadtuk a fásítási pályázatot, igénylést és február 9-én megkaptuk a hírt, hogy nyertünk. A 

temetőbe tudunk telepíteni 20 db fát, ami 5 db hegyi juhar, 10 db magas kőris és 5 db 

keskenylevelű kőris. Akartunk egy negyediket is kérni, de mire feladtuk, már elfogyott. 

Liszt Ferenc utca 5. társasház. Nagy erőkkel folyamatosan mennek a belső szerelések és az 

egyéb szakipari munkák. Ami bonyodalmat okozott, ugye gázbojlerről áttértek villanybojlerre 

és villanytűzhelyre. Ezeket nem lehetett ugyanoda elhelyezni, ahol a gázbojler volt, ezért át 

kellett helyezni a WC helyiségbe, emiatt a költségek kicsit megemelkedtek. Meg van oldva. 

Ezek bekötése folyamatban van. A külső homlokzat nem lesz teljesen felújítva, csak a sérülések 

lesznek kijavítva.  

KEHOP szennyvíztelep. Január közepén elindult a próbaüzem, ami azóta is folyamatos. 

Magával a létesítménnyel probléma nincs, kisebb hibák vannak. Egy kis probléma adódott és a 

mai napig fennáll. A Nitrogénművek területén tekintélyes csőtörés van, és az elfolyó víz 

belemegy a szennyvízcsatornába és nagyon felhígítja a szennyvizet, így a tisztítást végző 

biológia felépülése, szaporodása lassú. Folyamatosan vesszük fel a kapcsolatot mind a 

Nitrogénművekkel, mind a Bakonykarszttal. Próbálta a Nitrogén megszüntetni ezt a csőtörést, 

de eddig még nem sikerült. Folyamatosan keresik a hibát. Az a baj, hogy nem tudjuk időre 

befejezni a próbaüzemet, és ez az egész projekt csúszását jelenti, ami veszélyezteti az egész 

projekt átadását. Írásban is felkértük a Nitrogént és napi többszöri kapcsolatunk van egymással. 

A Bakonykarszt munkavédelmi bejárást tartott az elkészült létesítményben, észrevételeit, 

előírásait jegyzőkönyvben rögzítette.  

A Bölcsőde villámszerűen kapott egy NÉBIH ellenőrzést, és 100 pontból 92 pontot kaptak, 

jeles minősítést kapott a konyha. Ez azért érdekes, mert nagyon nehéz elnyerni ezt a minősítést.  

Vannak kisebb dolgok, amiket elvégeztünk. A temető WC bejárati ajtaján zárcserét csináltunk, 

a Zalai György és Akácfa utca kereszteződésében elsőbbségadás kötelező KRESZ táblát 

pótoltuk és Liszt Ferenc utca 48. szám mögötti garázssornál az áteresz tisztítását elvégeztük.  

Kérdés van? Nem volt.  
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5.) Beszámoló a Pétfürdői Közösségi Ház és Könyvtár 2023. évi közművelődési szakmai 

tevékenységéről; a Pétfürdői Közösségi Ház és Könyvtár közművelődési szakmai 

munkaterve 2024; a Pétfürdői Közösségi Ház és Könyvtár 2023. évi beszámolója és a 

2024. évi munkaterve (száma: 27/2024.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Humán Bizottság véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja az 1. számú határozati javaslatot. 

A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a 2. számú határozati javaslatot. 

A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a 3. számú határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kati ki szeretnéd-e egészíteni? 

 

Angeli Katalin Közösségi Ház és Könyvtár vezetője: Köszönöm, nem.  

 

Horváth Éva polgármester: Képviselők? 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Nagyon szépen köszönöm az igazgató asszonynak, a 

könyvtár vezetőjének és az intézmény kollégáinak, hogy ismét kaptunk egy nagyon-nagyon 

összeszedett, nagyon klassz összefoglalót. Olvasmányosat. Minden benne volt számszerűen, 

tényszerűen. Ami nekem nagyon tetszik, hogy folyamatosan vannak programok.  

A közösségi háznak egyetlenegy hibája van, amit nem tudunk kiküszöbölni, az a földrajzi 

elhelyezkedése, mert akkor még nagyobb közönsége lehetne, ha a lakótelep kellős közepén 

lenne és a helyi polgároknak oda kellene ugrani.  

Amiről beszéltünk a bizottsági ülésen, hogy láthatóan lineárisan növekedik a könyvtárba 

beiratkozottak száma. Mindent kihasználtok annak érdekében, hogy a bázis anyag, a könyvek, 

kiadványok száma növekedjen. Nagyon szépen köszönöm. Nagyon jó anyag volt, bőséges, 

adatokkal, mindennel telis-tele.  

Nekem akkor volt egy kérdésem, amire válaszoltatok. Zárásképpen az volt, hogy azt 

szeretnétek, hogyha még többen bekapcsolódnának akár a könyvtári szolgáltatásba, akár a 

programokba. És itt volt, hogy hogyan gondoljátok, hiszen a környékhez képest 

messzemenőleg ti vagytok azok, akik elmondhatjátok, hogy folyamatosan vannak programok, 

látogatott programok, a beiratkozott olvasók száma növekszik. Az volt a kérdésem, hogy mi az, 

amivel úgy gondoljátok, hogy ezeket a jó eredményeket még lehet tovább tartani és esetleg még 

eredményessebbé válni. Erre volt a válasz, hogy a személyes kapcsolat, ami a legfontosabb.  

 

Angeli Katalin Közösségi Ház és Könyvtár vezetője: Ez az utolsó beszámoló, amikor ezzel 

a Képviselő-testülettel együtt ülünk itt. Meg szeretném köszönni a polgármester asszony és az 

összes képviselő támogatását. Úgy gondolom, hogy bármikor bárkihez fordultunk, mindig 

segítettetek. Lehet, hogy néha kicsit hiányoltuk a részvételeteket. Az előző ciklusokban talán 

jobban el voltunk ezzel kényeztetve, de köszönöm a segítségeteket. Igyekszünk megtalálni 

minden generációhoz, közönséghez az utat. Ez a feladatunk. Nektek meg az a feladatotok, hogy 

tükröt tartsatok és a kritikai észrevételeiteket és javaslataikat elmondjátok nekünk, amiket nagy 

tisztelettel megköszönök.   
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Miskolczi Ferenc alpolgármester: Teljesen egyetértek a Marcsi által elmondottakkal. Azt 

sajnálom, hogy viszonylag kevés programon tudok részt venni. Minden évben megígérem, 

hogyha igazi nyugger leszek, akkor sokkal több programra el fogok jönni.  

Hétfőn tartottam egy előadást a kertbarátkörnek és elkísért a kollégám, aki egy hónapja 

dolgozik nálunk és messziről jött ember és nagyon elcsodálkozott, hogy itt mekkora közösségi 

ház van. Amikor elmondtam a programokat, akkor még inkább, hogy ekkora lakosú település 

és mennyire csodálatos, ami itt van, a kultúrház, a programok, ami itt van.  

Ne csak dicsérjek. Az egyik pétfürdői polgár azt mondta, hogy még mindig nagyon rossz a hang 

minősége a tévében, amikor a péti tévét nézi. 

 

Angeli Katalin Közösségi Ház és Könyvtár vezetője: A Képviselő-testület most szavazta meg 

az új mikrofonrendszert, amit nagy tisztelettel megköszönünk. Miklóssal megbeszéltük, hogy 

a legsürgőssebben megrendeljük. Elképzelhető, hogy a március végi testületi ülés már 

megfelelő minőséggel fog hallatszani a televízió csatornáján.  

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki elfogadja az 1. számú előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

68/2024.(II.22.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Közösségi 

Ház és Könyvtár 2023. évi közművelődési szakmai tevékenységéről szóló 

beszámolót e l f o g a d j a. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki elfogadja a 2. számú előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

69/2024.(II.22.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a muzeális 

intézményekről, a nyilvános könyvtári ellátásról és a közművelődésről 

szóló 1997. évi CXL. törvény 78/I. § (4) bekezdés b) pontja alapján a 

Pétfürdői Közösségi Ház és Könyvtár 2024. évi Közművelődési 

munkatervét, valamint annak részeként az éves szolgáltatási tervét e 

határozat mellékleteként jóváhagyja. 

 

Határidő: a) a határozat megküldésére: 2024. február 29. 

                  b) a szolgáltatási terv helyi közzétételére: 2024. március 10. 

Felelős:  a) pontért: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

               b) pontért: Angeli Katalin intézményvezető 

 

(A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

https://uj.jogtar.hu/
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Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki elfogadja a 3. számú előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

70/2024.(II.22.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a muzeális 

intézményekről, a nyilvános könyvtári ellátásról és a közművelődésről 

szóló 1997. évi CXL. törvény 65.§ (2a) bekezdésében foglaltak szerint a 

Pétfürdői Közösségi Ház és Könyvtár  

a) 2023. évi Könyvtári szakmai beszámolóját e határozat 1. 

mellékleteként, 

b) 2024. évi Könyvtári szakmai munkatervét e határozat 2. 

mellékleteként 

elfogadja. 

 

Felkéri az Intézmény Vezetőjét, hogy az elfogadott munkatervet és 

beszámolót küldje meg a megyei hatókörű városi könyvtár részére 

 

Határidő: a) a határozat intézmény részére történő megküldésre:  

                      2024. február 29. 

       b) a munkaterv és beszámoló megküldésére:  

           2024. március 10. 

Felelős: a) pontért: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

  b) pontért Angeli Katalin igazgató 

 

(A határozat mellékletei a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

6.) Óvodai beíratás időpontjának meghatározása (száma: 19/2024.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Humán Bizottság véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

 

 

https://uj.jogtar.hu/
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

71/2024.(II.22.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a nemzeti 

köznevelésről szóló 2011. évi CXC törvény 83. § (2) bekezdés b) 

pontjában kapott felhatalmazás, valamint a nevelési-oktatási intézmények 

működéséről és a köznevelési intézmények névhasználatáról szóló 

20/2012. (VIII. 31.) EMMI rendelet 20. § (1)-(4) bekezdésében foglalt 

előírások alapján az óvodai beíratások időpontját a határozat mellékletét 

képező „Közlemény” közzétételével 

 

2024. április 22. (hétfőn)         8.00 órától  16.00 óráig 

2024. április 23. (kedden)       8.00 órától  16.00 óráig 

 

határozza meg. 

A hirdetmény közzétételének helye:  

a) a Pétfürdői Polgármesteri Hivatal hirdetőtáblája,  

b) az önkormányzat honlapja,  

c) a Pétfürdői Közösségi Televízió képújsága,  

d) a Panelkuckó Napköziotthonos Óvoda hirdetőtáblája.  

 

Határidő a közzétételre: 2024. március 22.  

Felelős    az a-b) pont szerinti közzétételért:  

                Szabóné Czifra Melinda jegyző, 

    a c) pont szerinti közzétételért: Angeli Katalin főszerkesztő 

    a d) pont szerinti közzétételért:  

    Némethné Tolnai Mónika igazgató 

 

(A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

7.) Beszámoló a 2023. évi szociális és gyermekvédelmi ellátásokról (száma: 22/2024.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

                              Szabóné Czifra Melinda jegyző 

      Humán Bizottság 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Humán Bizottság véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

72/2024.(II.22.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Humán 

Bizottság, a Polgármester és a Jegyző által előterjesztett – 2023. évi 

szociális ellátásokról szóló – beszámolót e l f o g a d j a. 

 

 

Tájékoztatók:  

 

 

1.) Beszámoló az Észak-Balatoni Térség Regionális Települési Szilárdhulladék kezelési 

Társulás 2023. évi tevékenységéről (20/2024.) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés, hozzászólás? Nem volt.  

 

 

2.) Pétfürdő Sportszervezeteinek 2024. évi versenynaptára (21/2024.) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés, hozzászólás? Nem volt.  

 

 

3.) MoLaRi rendszer lakossági tájékoztató-riasztó alrendszerének 2024. évben 

végrehajtandó próbáinak időpontjai (25/2024.) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés, hozzászólás? Nem volt.  

 

 

Vegyes ügyek 

 

 

a) Képviselői jelzések 

aa) Testületi ülésekről tájékoztatás 

 

Nagy Zsolt képviselő: A tavalyihoz hasonlóan az idén is vállalom a televízióban a testületi 

ülésekről a tájékoztatást, amennyiben nincs ellenvetésetek. Ha valaki csatlakozni akar, akkor 

tegye meg. 

 

ab) Rongálás és vaddisznó helyzet 

 

Molnár Gyula László képviselő: A Szent István parkban az áramdobozt megint megrongálták, 

nincs hátulja. Eléggé veszélyes.  

A másik, hogy vaddisznó helyzet van. A kerteket rendesen teszik tönkre.  Valamit kellene tenni 

ez ügyben, mert károkat okoznak. Senki nem azért gazdálkodik, hogy tönkre tegyék a munkáját. 
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Nem csak a gyár alatti kerteket, hanem a nagy iskola alatti részt is megtámadták a vaddisznók. 

Valószínűleg a köztes erdőben dagonyáznak és erre is meg arra is keresik a táplálékot. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Jeleztünk mindig, amikor bejelentés érkezett lakóktól, és 

amikor szóltál, a vadásztársaságot minden esetben megkerestük. Nincs a kezükben eszköz. 

Lakott területen belül nem lőnek ki. A gyár alatti kiskertekben sem lőnek ki. A rendőrség erre 

nem ad engedélyt. Amíg hideg tél volt, azt mondták, hogy próbálják az etetéssel ott tartani őket, 

ahol a természetes élőhelyük van. Nem tudom. Tudom, hogy senkit nem vigasztal, hogy sajnos 

mindenhol ez a helyzet, de országosan gond ez.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Ebből lehet baj.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Fogjuk most is jelezni, ha valami eredmény van, akkor 

fogom mondani.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Ezt így nem fogadhatjuk el, hogy a vadásztársaság azt 

mondja, hogy nem tud mit tenni. Nem tud lőni, de más módon be tudja fogni és vigye el innen. 

Nem maradhatnak itt. Fogja be hálóval, csapdával, kábítószerrel és telepítse el őket. Ne 

fogadjuk el, hogy nem tudnak semmit tenni, kötelességük. 

 

Horváth Éva polgármester: Jegyző asszony mindent megtesz annak érdekében, hogy 

távoltartsa a vaddisznókat a kertektől.  

 

ac) Tükör elhelyezése 

 

Béni Norbert képviselő: Korábban a Katona József és az Akácfa utca sarkára volt egy tükör 

kérés. A balra kanyarodást segítve. Van is tükör, csak az a baj, hogy a bal oldalra került fel. A 

balra kanyarodást kellett volna segíteni a tükörnek, de felkerült a villanyoszlopra bal oldalra. A 

balra kilátást a villanyoszlop, egy fa, egy bokor és általában egy ott parkoló autó gátolja. 

Szeretném, ha megnéznék.  

 

Horváth Éva polgármester: Rendben.  

 

ad) Hulladék tárolása, hulladékudvar 

 

Nagy Zsolt képviselő: A Berhidai út 39. számú udvarban borzalmas állapotok vannak továbbra 

is. Nem tudom, hogy a korábbiaknak milyen foganatja volt, de láthatólag semmi. Szeméttelep 

van ott.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Egyszer volt foganatja. Kolléga írt figyelmeztetőleg a 

tulajdonosnak, akkor egy kicsit összepakolt. A nagy harci helyzet az, hogy január 1-e óta még 

annyi hatásköre sem maradt a jegyzőnek e téren, mint július 31-től december 31-ig volt. Éppen 

pont reggel néztem meg én is és borzalmas, ami abban az udvarban van. Fogok szólni a 

kollégának, hogy a Kormányhivatalnak jelezzünk. Sajnos nem tudunk mit tenni. A 

Kormányhivatal az illetékes hulladékügyben eljárni. Első körben nem tudom mit fognak tenni.  

A Palotai hulladékudvar megnyitásával kapcsolatban a kollégáinkkal ma tettünk fel a 

Facebookra és a honlapra egy tájékoztatót. Kérek mindenkit, hogy egyrészt osszák meg ezt a 

tájékoztatót, hogy minél több emberhez eljusson, és használjuk a hulladékudvart, ha már itt van 

6 km-re tőlünk és ingyen beszállítható minden.  
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Dombi Norbert képviselő: Minden nem. Háztartási hulladék nem.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: A háztartási hulladékon kívül. Egyébként a táblázatot is 

feltettem. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Nyesedéket is? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Azt nem. Az zöldhulladékot nem.  

 

Horváth Éva polgármester: Más? Nem volt további észrevétel. 

 

 

16.30 órakor Horváth Éva polgármester megköszönte a részvételt és bezárta a nyilvános 

testületi ülést.  

 

 

 

K.m.f. 

   

 

 

 

 

             Horváth Éva sk.                    Szabóné Czifra Melinda sk. 

              polgármester                                               jegyző 


